

Title (en)
OUTSOLE.

Title (de)
AUSSENSOHLE.

Title (fr)
SEMELLE EXTERIEURE.

Publication
EP 0105917 A1 19840425 (EN)

Application
EP 83901674 A 19830412

Priority
US 36725782 A 19820412

Abstract (en)
[origin: WO8303528A1] An outsole (10) comprising a sole component (14) of moldable material molded around an insert (12), which forms at least a portion of the wear surface of the outsole (10). The insert is cut (18), cement is applied to one surface, and, thereafter rigidly placed, cemented surface up, within a mold into which is injected the moldable material at elevated temperature. The moldable material flows around, and, in cooling, adheres to the insert in the mold.

Abstract (fr)
Une semelle extérieure (10) comprend un élément de semelle (14) en matériau moulable moulé autour d'une insertion ou couche intermédiaire (12) qui forme au moins une partie de la surface d'usure de la semelle extérieure (10). L'insertion est découpée (18), un adhésif est appliqué sur une surface, puis il est placé de manière rigide, la surface avec l'adhésif en haut, dans un moule dans lequel on injecte le matériau moulable à une température élevée. Le matériau moulable s'écoule tout autour et, en refroidissant, adhère à la couche intermédiaire dans le moule.

IPC 1-7
A43B 13/04; A43B 13/12; A43B 13/22

IPC 8 full level
A43B 13/12 (2006.01); **A43B 13/22** (2006.01); **B29D 35/12** (2010.01)

CPC (source: EP)
A43B 13/12 (2013.01); **A43B 13/223** (2013.01); **B29D 35/122** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE FR GB LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
WO 8303528 A1 19831027; EP 0105917 A1 19840425

DOCDB simple family (application)
US 8300532 W 19830412; EP 83901674 A 19830412